
 
 
Skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 29. oktober 2024 
Mødet finder sted i tidsrummet kl. 18.00-20.00 i mødelokalet Akvariet. Der er mulighed for et stykke smørrebrød i 
Hallens cafeteria kl. 17.30 

 
Afbud fra: Lisbeth 
Mødeansvarlig: EWL 
Mødested: Akvariet 
 

EWL – Eva Willaing Lock 
JH – Jesper Hansen 
LVH – Linda Vestergaard Hansen 
VDP – Vivi Dalsgaard Pedersen  
LBK - Line Bøtner Kristensen 
LBA - Louise Bregnehøj Andersen 

LC - Lisbeth Christiansen 
LB – Lars Buchardt 
BBC – Bo Bak Christiansen 
JJF – Johnnie Fischer 
CJ – Charlotte Jørgensen 
SE – Steffen Eriksen 

 

Pkt. Indhold Bilag Tidspunkt Ansvarlig Forventning 

1. Godkendelse af referat 
 

 18.00 EWL Godkendelse 

 Referatet er godkendt af bestyrelsen. 
 

2.  Elevråd   18.05 CJ, EWL Præsentation af nye 
repræsentanter, hvad arbejdes 
der med i elevrådet 

 Victor (næstformand) og Matthew (formand) fortæller at de pt. er ved at undersøge, hvad eleverne synes om 
gangarealerne i ungemiljøet. Desuden er de med i planlægning af en julefest den 18. december. Der vil være 
fællesspisning, konkurrencer og diskotek. 
De har sendt en afsøgning afsted til Arla (fond) til et nyt borfodboldbord. 
Desuden skal repræsentanter fra elevrådet besøge rådkvinden til debat. 
 
Bestyrelsen spørger ind til om elever fra heldagsafdelingen er/kan inviteres med til julefesten. 
Udover elevrådet i ungemiljøet er der også et i børnemiljøet. De er ikke en del af julefesten. 
Jesper foreslår, at elevrådet kan inddrages i proces omkring affaldssortering. 
Elevrådet opfordres til at invitere repræsentanter med fra skolebestyrelsen til deres møder. 
 

3. Godkendelse af årshjulet for 
skolebestyrelsesarbejdet 24/25 

x 18.20 CJ, EWL  

 Eva præsenterer årshjulet. 
Der er sat god tid af til at komme grundigt omkring princippet for skole/hjemsamarbejdet hen over året. 
Tilsynsopgaver er ført tydeligere ind i oversigten. 
 
Jesper gør opmærksom på, at der skal være fokus på at få gjort kommunikationen til de kommende 0. klasser 
klar/skarpere. 
 
Elevrådsrepræsentanterne vil gerne deltage i møderne til januar og maj. Så det bliver 3 møder i alt. Bestyrelsen 
kan altid invitere elevrådet, og omvendt kan elevrådet ønske at deltage ekstra. 
 

4. Princip for skolehjemsamarbejde  x 18.40 EWL Drøftelse af eksisterende 
princip og målsætning for 
justering 

 Det nuværende princip vises og danner udgangspunkt for drøftelsen. Der sker løbende ændringer i 
skole/hjemsamarbejdet, som bør inddrages i princippet. Odensekommunes juni-erklæring beskriver nye måder 
at tænke skole/hjemsamarbejde på, måske alternativer kan tænkes ind? 
Det nuværende princip drøftes i mindre grupper, og overvejelserne præsenteredes i plenum. 
 
Temaer til justering: 
Formuleringer bør justeres - termologier 



Kommunikation – kan der henvises til kommunikationsguide? Kommunikation via de officielle 
kommunikationsveje. 
Kan årsplaner tilgås i løbet af året? Pt. er der ikke et samlet sted at lægge dem op. 
Antallet af skole/hjemsamtaler skal tilpasses. Pt. er der meget skole/hjemsamarbejde ud over samtalerne. 
Ansvar, elev/forældre/skole/bestyrelse, skal beskrives i princippet 
At udgive meddelelsesbogen er en stor opgave for personalet, måske kan en udgivelse i januar underbygge 
tilbud om behovssamtaler? 
 
Andre temaer 
Skriftlighed på sociale medier bør ikke være en del af skole/hjemsamarbejdet. 
Struktur på skole/hjemsamtale også ift. brug af meddelelsesbogen. Tal om hvad den gode samtale kan være. 
Skal der stå noget om kommunikation voldelig adfærd i klasserne, eller i ordensreglerne? 
Kan man overveje at samtalerne skal være obligatoriske i foråret ved afdelingsskifte? 
Kan der være en aftale om kommunikation ved sygdom blandt personalet? 
 
Der nedsættes et udvalg. Line, Louise, Vivi og Charlotte. Udvalget mødes og lavet et udkast klar inden mødet i 
januar. 
 
Behovssamtaler 
Charlotte har indhentet information om gennemførelsen af behovssamtaler i foråret. Der er har ikke været 
forældre, der har ydret sig negativt om brugen af behovssamtaler. Både skole og forældres ønske om at 
gennemføre behovssamtale er imødekommet.  
 

5. Evaluering af Kontaktforældrestormøde d. 
8. oktober 

x 19.40 CJ, JH Hvad tager bestyrelsen med 
herfra? 

 Jesper giver udtryk for, at det var en god aften, hvor 67% af klasserne var repræsenteret. 
Charlotte viser en padlet med 2 roser og en god ide fra kontaktforældremødet, som er lagt ind i en opsamling 
fra mødet. Dette sendes ud sammen med Charlottes oplæg fra mødet til alle kontaktforældre.  
Der arbejdes videre med input fra forældrene i et udvalg, for at afgøre, hvad der skal følges op på. Jesper er 
udvalget. 
 
Linda ønsker mere deltagelse fra heldagsafdelingen. Måske kan det være et særskilt møde? 
 

6. Evt.  19.55   

 Nyhedsbrev skal ud inden jul. Vivi er tovholder, med deadline 6. december. 
Orientering fra: 
Charlotte – ansat ny pædagog i heldagsafdelingen (tidligere vikar). Herudover er en tidligere ansat pædagog i 
heldagsafdelingen genansat.  
Pædagog i almendelen har sagt op grundet karriereskifte. Der skal ansættes en ny årgangspædagog. 
Eva - Brugt en del tid på høringssvar ift. budgettildelingsmodel. Fremadrettet bør bestyrelsen se på proceduren 
ved høringssvar. 
 
Susanne Crawley har inviteret til netværksmøde den 19. november. Der skal deltage en fra bestyrelsen. 
Kan der fortælles om skolens tanker om visioner for fritidspædagogik – sammen om mangfoldig fritid.  
 

 Kommende møder:  
Bestyrelsesmøde tirsdag d. 19/11 
Kommende emner:  
Princip for skolerejser 
 

    
 

  


